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Jaarverslag 2019-2020 
 

De ondersteuningsplanraad (OPR) van samenwerkingsverband (swv) PPO Noord-

Kennemerland heeft tijdens dit schooljaar drie keer vergaderd. De Coronacrisis heeft 

allerlei geplande activiteiten van de OPR danig in de war geschopt. Zo zijn er minder 

vergaderingen geweest dan gepland en de laatste op een geheel andere datum en 

aangepast aan de Coronaregels. 

Winanda Maljaars was technisch-voorzitter, Sara Madder maakte ook deel uit van het 

dagelijks bestuur. Piet de Ruiter is aangesteld als ondersteuner.  

De OPR bestond uit Ilja Min, Renate Bowra, Joyce van der Poel, Monique Meiboom, Sara 

Madder, Carola Meijer, Karlien Stengs en Manon Leguijt. Afke Hartland heeft één 

vergadering bijgewoond, maar moest helaas afhaken.  

Om de vacatures in te vullen, zijn er nog in schooljaar 2018-2019 verkiezingen 

georganiseerd. Er hebben zich onvoldoende kandidaten gemeld, zodat we het schooljaar 

2019 – 2020 begonnen met een aantal oningevulde zetels.  

De algemeen directeur van het swv, Astrid Ottenheym, is tijdens alle vergaderingen 

aanwezig geweest als vertegenwoordiger van het bevoegd gezag.  

Alle vergaderingen hebben plaatsgevonden in het onderkomen van het 

samenwerkingsverband: het Regiohuis. 
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19 november 2019: Op 9 oktober heeft een bijeenkomst plaatsgevonden met als 

deelnemers de leden van de Raad van Toezicht (RvT), de 

deelnemersraad en de OPR. Een terugblik op deze  

bijeenkomst was onderwerp van gesprek.  

De derde trimesterrapportage van schooljaar 2018-1019 hebben we uitgebreid  

behandeld.  

Het jaarverslag van de OPR is vastgesteld. 

Voorts stond op de agenda (en ook tijdens alle volgende vergaderingen) de samenstelling 

van de het dagelijks bestuur (db) van de OPR. Er is ook een nieuwe situatie ontstaan, 

doordat twee besturen – de Blauwe Loper en Atrium – zijn gefuseerd. Daardoor klopte 

de verdeling van zetels in de OPR tussen de besturen niet meer. Piet heeft een nieuwe 

verdeling geformuleerd. Daar is het samenwerkingsverband (swv) mee akkoord gegaan, 

zodat in schooljaar 2020-2021 nieuwe verkiezingen kunnen worden georganiseerd. 

Er is een datum vastgesteld waarop afscheid zal worden genomen van de afgetreden 

OPR-leden. Dit is niet doorgegaan door de Coronacrisis. 

 

13 januari 2020: Hoofdpunt van deze vergadering was het moreel eigenaarschap van 

de OPR binnen de organisatie van het swv. Er werd een brainstorm 

gehouden over de manieren waarop we dit eigenaarschap inhoudelijk 

en organisatorisch concreet kunnen maken. 

De eerste trimesterrapportage van dit schooljaar hebben we kort behandeld.  

Het jaarplan is behandeld. 

De activiteiten rond de hoogbegaafden zijn aan de orde geweest. 

We hebben de nieuwe structuur van het swv met RvT en deelnemersraad heel helder in 

kaart gekregen. 

 

 

9 juni 2020: Dit was een vergadering om elkaar voor de vakantie nog een keer te 

zien en afspraken te maken. Deze vergadering vond plaats in 

 “Coronastijl”.  

Het nieuw te schrijven ondersteuningsplan is aan de orde geweest. Om dat goed te 

kunnen behandelen hebben we voor komend schooljaar vijf vergaderingen gepland. 

De meerjarenbegroting en trimesterrapportage zijn kort behandeld. 

De hoofdmoot van deze korte bijeenkomst was de bespreking van de invulling van de 

vacatures van de OPR en de bezetting van het db. Ilja, Joyce en Carola hebben een 

positieve toezegging gedaan. Ook de organisatie van de verkiezingen is ter sprake 

geweest, maar daar zijn geen definitieve afspraken over gemaakt.  

 


